

# CONRAD®

## BORA BORA NUI

### I N C E N S E R I T U A L

Conrad Bora Bora Nui Incense ritual offers you a moment of pure relaxation in the comfort of your room. An experience for the senses and the soul.

Select your favourite scent and let our Japanese or Indian incenses transport you. As it burns, the incense subtly releases its perfume, imbuing the atmosphere with calm and serenity leaving an enjoyable fragrance.

#### JAPANESE INCENSES

Light smell

Maison Baieido

**Senkho - Cha** (no smoke)

*Japaneses green tea and flowers*

**Incense of Osaka Castle** (no smoke)

*Premium green tea*

Maison Baikundo

**Sakura Mo Kaori** (no smoke)

*Cherry blossom, roses and sauge essential oils*

Maison Kunjudo

**Forest Flower**

*Sandalwood, cinnamon and flowers*

*Relaxing fragrance, promotes meditation and yoga practice, purifies the atmosphere*

**Takara Sakura** (no smoke)

*Cherry blossom, cypress*

#### INDIAN INCENSES

Strong smell

**Jasmine**

**Rose**

**Lavender**

**Nag champa**

*Relaxing fragrance, promotes meditation and yoga practice, purifies the atmosphere*

**Sandalwood**

Would you like us to light it for you at the turndown service?

Yes

No

# CONRAD®

BORA BORA NUI

## RITUEL D'ENCENS

Le Conrad Bora Bora Nui vous offre un véritable moment de détente avec notre rituel d'encens au sein de votre villa. Une expérience mettant en éveil les sens mais aussi l'esprit.

Laissez vous transporter par nos encens japonais ou indiens en choisissant votre parfum favori. En brûlant, l'encens libère subtilement son parfum, diffusant dans l'atmosphère des senteurs aux vertues apaisantes et relaxantes.

### ENCENS JAPONAIS parfums subtils et délicats

Maison Baieido

**Senkho - Cha** (sans fumée)   
*Thé vert et fleurs du Japon*

**Incense of Osaka Castle** (sans fumée)   
*Thé vert Japonais d'exception*

Maison Baikundo

**Sakura Mo Kaori** (sans fumée)   
*Fleurs de cerisier, huiles essentielles de roses et de sauge*

Maison Kunjudo

**Forest Flower**   
*Bois de santal, cannelle et fleurs*  
*Parfum relaxant, favorise la méditation et la pratique du yoga, purifie l'atmosphère*

**Takara Sakura** (sans fumée)   
*Fleur de cerisier, cyprès*

### ENCENS INDIENS parfums forts et prononcés

**Jasmin**

**Rose**

**Lavande**

**Nag champa**   
*Parfum relaxant, favorise la méditation et la pratique du yoga, purifie l'atmosphère*

**Bois de santal**

Souhaitez-vous que nous allumions l'encens durant notre service de couverture?

Yes

No